
 

Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
19.11.2020, kl. 19.00 – 20.30  
Sted: Google Meet 
 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 

Åse Presterud Styreleder x x  

Arild Amundsen Nestleder x x  

Lene Hatterud Pettersen Kasserer x x  

Hilde Nordhaug Styremedlem  x  

Mette Arnheim Styremedlem x x  

Mona Hørtun Styremedlem x x x 

Ida Westergaard Varamedlem x x  

Annika Samuelson Kjøle Lederansvarlig x x  

Marita Aarskog Vertsansvarlig  x  

Nina-Iren Kaltenborn Daglig leder x x  

 

# Sak Ansvarlig 

 Saksliste 

1. Referat fra styremøte 22.10.2020  

2. Nedstenging – veien videre 

3. Økonomi, utvikling og utsikter for nyåret 

4. Møtekalender 

5. Eventuelt   

 

1 Referat fra 22.10.2020 

Ingen innspill til møtereferatet. Referatet godkjennes og legges ut på 
nettsidene våre. 

 

Oppfølgingspunkter fra forrige referat 

 Hertestarterne – eier vi dem? 

Vi eier dem ikke og skal returnere dem. 

 
Nina 

2 Nedstenging – veien videre 

Tyder på at vi ikke får starte opp igjen i 2020 – verken ute eller inne. 
Vi kan bare avvente og se når vi får lov til å starte opp igjen.  

 

Sender ut en kort liten medlemsinfo om at vi følger reglene fra 
kommunelegen og at det også omfatter trening ute. Vi informerer 
også om at de kan følge online trening. Oslo og Bærum byr på sine 
treninger – info om dette skal kun sendes på e-post til medlemmer. 

- Dette er både live treninger og opptak.  
- Begynne med å informere om timene til Oslo & Bærum, og 

legge til timer med våre egne ledere hvis vi ser at interessen 
er stor. 

- Legger inn timene for booking, slik at vi kan følge med på 
interessen.  

 

Kommer snart også julekalender – fordele dette på to 

 
 
 
 
 
Nina 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



medlmesinformasjoner, slik at vi jevnlig kommuniserer med  
medlemmene våre.  

 

Poengterer at man må være medlemmer for å kunne være med på 
online og livetimene – for å synliggjøre at de får noe for 
medlemsskapet.  

 

Vi gir medlemmene et tilbud om medlemsskap – forny 
medlemsskapet for 2021, før 31.12.2020 og får 100 i rabatt på 
aktivitetskortet. Om der medlemmer har vi lov til å kommunisere med 
dem på e-post. Oppfordrer også til å betale aktivitetskortet, slik at vi 
klarer å holde oss flytende til vi kan komme i gang igjen for fullt. 
Kommunisere de nye prisene på aktivitetskortene slik at de ser at 
prisene har gått litt ned.  

 

Hvis vi skal streame live selv, er det best å ha stasjonært utstyr. Nina 
sjekker om vi får dekket noe av kostnadene til utstyr via stiftelsen 
DAM-prosjektet. Vi må også sjekke om Aktivitetssenteret har 
bredbårnd, det er sagt opp i Friskissalen. 

 

Trenger en zoomkonto, bærbar PC og et eksternt web-kamera 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 
 
 
 
 
 

3 Økonomi, utvikling og utsikter for nyåret 
Jeppe har hatt møte med Berit Kjøll – ingen lovnader for støtte til oss 
og særforbundene.  
 
Det at vi selger utstyret vårt redder litt av resultatet. Kom noen post1 
midler (barn og unge) og så har vi fått 8.000 til bærbart anlegg til 
enkel-jympa.  
 
Vi har 199 aktive treningskort p.t. Forrige måned var det 224 aktive 
kort. Vi har solgt 45 ut-året-kort.  

 

Vi må sette opp et par alternative budsjett avhengig av når vi tror vi 
kan startet opp igjen.  

 

4 Møtekalender 

Neste møte: 17. desember (Ninas bursdag) kl. 19 på Google Meet 

 

5 Eventuelt 

Julegave – det dropper vi i år.  

 

 


